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SETUP INSTRUCTIONS

OVERVIEW

Choosing the Correct Location:
The location chosen where the ice plunge will be installed must respect the
following conditions:
- Because of the combined weight of the water inside the ice plunge and the users, 

it is extremely important that the surface chosen is capable of uniformly supporting 
the total weight for the entire time the ice plunge is installed. When choosing the 
surface, take into consideration that water may come out of the ice plunge when in 
use or when it rains. If the water softens the surface, it may lose its capability to 
support the ice plunge weight.

- The surface must be flat and smooth. If the surface is inclined or uneven, it can 
create an unbalanced load on the structure of the ice plunge.This can damage the 
welding points of the liner. In the worst cases, the ice plunge can collapse, causing 
serious personal injury and/or damage to personal property.

- We recommend positioning the ice plunge away from any objects children could use to climb into the ice plunge.
- Position the ice plunge near an adequate drainage system to deal with overflow or to empty the ice plunge.
- The selected surface must be clear of any type of object. Due to the weight of the water, any object under the ice plunge could 

damage or perforate the bottom of the ice plunge.
- The selected surface must be clear of aggressive plants and weed species. Types of strong vegetation could grow through the    

liner and create water leakage. Grass or other vegetation that may cause odor or slime to develop must be eliminated from the 
chosen location.

- The selected location must not have overhead power lines or trees. Be sure the location does not contain underground utility pipes, 
lines or cables of any kind.

- The selected position must be far from house entrance. Do not position any equipment or other furniture around the ice plunge.    
The water that comes out of the ice plunge during use or due to product malfunctions can damage furniture inside the house or 
surrounding the ice plunge.

- The selected surface must be flat and without holes that can damage the material of the liner.
Suggested surfaces: grass, ground, concrete and all other surfaces that respect the above set-up conditions.
Surfaces to avoid: mud, sand, gravel, deck, balcony, driveway, platform, soft/loose soil or other surface that does not meet the above 
set-up conditions.
Follow the important instructions above to choose the correct surface and location to set up your ice plunge. If parts become damaged 
because the set-up surface and location does not adhere to these instructions, it will not be considered a manufacturer defect and will 
void the warranty and any service claims.
Additional Guidelines:
Check with your local city council for bylaws relating to fencing, barriers, lighting and safety requirements, and ensure you comply  
with all laws.
If you must change locations during set-up, lift the liner to move it; do not drag it on the ground. The friction between the bottom and 
the ground can damage the liner.
We recommend unfolding and inflating the liner at room temperature above 15ºC / 59ºF. Once the liner is inflated, you can move it 
outside or use it in any ambient temperature.

Parts & Tools Needed
Compare the parts in your box to the parts listed in this manual.
Verify that the equipment components represent the model that you had intended to purchase. If any parts are damaged or missing at 
the time of purchase, visit our website bestwaycorp.com/support.

Assembly Instructions
For installation instructions, follow the illustrations inside the manual.
Drawings are for illustration purposes only. May not reflect actual product. Not to scale. Assembly of this ice plunge can be completed 
without additional tools. Bestway is not responsible for damage caused to the ice plunge due to mishandling or failure to follow these 
instructions.

Helpful Installation Tips:
We strongly suggest opening the package and assembling the ice plunge when the ambient temperature is above 15ºC / 59ºF.
The PVC material of the liner will be more flexible and easier to assemble in this environment.
Pressure gauge is for inflation purposes only, and the value of the pressure gauge is just for reference, should not be used as a 
precision instrument.

Filling the Ice Plunge:
Your ice plunge tub can be filled with ice and cold water together, just ice or hot water up to 40°C / 104ºF.
ATTENTION: Do not use blocky ice with sharp edges that can damage the liner. Do not leave the ice plunge unattended while filling 
with water. It is highly recommended to use tap water for filling to minimize unwanted content, such as minerals. Do not use sea 
water. Fill the ice plunge with water after all assembly steps are completed and until the water reaches the proper water level.
We strongly recommend filling to the proper water level to avoid the overflow of water.

WE SUGGEST NOT TO RETURN
THE PRODUCT TO THE STORE

QUESTIONS? PROBLEMS?
MISSING PARTS?

For FAQ, Manuals, Videos Or
Spare Parts, Please Visit
bestwaycorp.com/support
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stwaycorp.com/support for help 
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TEST

pH value

Cyanuric acid

Free chlorine 

Chlorine compound

Algae 

Calcium hardness

IDEAL VALUES

7.4 – 7.6

30 – 50 ppm

2 – 4 ppm

0

None visible

200 – 400 ppm  

Keeping your pool water clean and chemically balanced is necessary.
It is important to prioritize the maintenance and health of your pool water. If you do not adhere to these guidelines, your and your
family’s health might be at risk.

Water Maintenance:
We recommend you use pool chemicals to maintain water chemistry and chlorine or bromine tablets (do not use granules) with a
chemical dispenser.
The chemical maintenance with chemical tablets must be performed with a chemical dispenser or chemical floater. Do not throw
chemical products directly into the water. The chemicals will settle on the bottom of the pool and damage and discolor the liner. In
the worst cases, it will damage the structure of the pool liner.
Pool damage resulting from the misuse, number of users and overall mismanagement of pool water is not covered by the warranty.
Water quality is directly related to frequency of use and overall maintenance of the pool. The water should be changed every 3 days
if there is no chemical treatment being performed with the water. We recommend that you take a shower before using your pool, as
cosmetic products, lotions and other residues on the skin can quickly degrade water quality.
Use a pool skimmer for the surface and a vacuum cleaner for the pool bottom regularly to avoid settled dirt. If they are not included
in the set, you can purchase them by visiting our website (www.bestwaycorp.com) or by visiting the nearest pool supply store.

Chemical Usage:
Your pool set may not include a chemical dispenser. In this case, you can purchase one by visiting our website
(www.bestwaycorp.com) or by visiting the nearest pool supply store. Remove the chemical dispenser when the pool is in use. After
performing chemical maintenance and before using the pool, use a test kit (not included) to test the water chemistry. We
recommend maintaining your water’s chemical balance as shown in the table below.

Exceed the below parameter can damage the structure of the liner and create a dangerous situation for the users.

Please consult your local pool or chemical supply retailer for more information about chemical maintenance. Pay close attention to
the chemical manufacturer’s instructions.

Ongoing Ice Plunge Maintenance:
For liner maintenance, refer to the illustration steps inside the manual.
In the event of a leak, you can find the instructions in the FAQs on the support section of our website (www.bestwaycorp.com/support).

Draining:
For draining, refer to the illustration steps inside the manual.        Drawings are for illustration purposes only. May not reflect actual
product. Not to scale.
IMPORTANT: Before draining the pool, make sure to manually remove any remaining ice from the tub. Avoid turning the tub upside
down, which can damage the liner or cause injury to your hands due to the heavy weight.

Cleaning:
1. Rinse the ice plunge liner with tap water to remove any residue left by chemicals or debris. Do not clean the ice plunge with strong 

bleach-based detergent to avoid degrading the material.
2. Leave the flattened liner in the sunlight until it's completely dry.
3. To remove the remaining water completely, wipe the ice plunge liner with a dry cloth.

Storage:
Remove all accessories. Be sure that ice plunge liner and accessories are completely clean and dry before storage. If the ice plunge
is not completely dry, mold may result and will damage the ice plunge liner during the storage period.
Once the ice plunge is completely dry, sprinkle with talcum powder to prevent the liner from sticking together. We strongly
recommend disassembling the ice plunge when the ambient temperature is above 15ºC / 59ºF.
Fold the ice plunge liner only if the ambient temperature is above 15ºC / 59ºF. Store the ice plunge in a dry place with a moderate
temperature between 15ºC / 59ºF and 38ºC / 100ºF and keep the ice plunge liner and all accessories inside a cardboard box to
better protect the PVC material during the winter period.

For support and product registration, please visit bestwaycorp.com/support.

MAINTENANCE INSTRUCTIONS

DISASSEMBLY & STORAGE INSTRUCTIONS

WARRANTY TERMS
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安裝說明

概覽

選擇合適地點：

務必遵照以下條件為冰浴池選擇安裝位置：

- 因為冰浴池內的水以及使用者加總後的重量，選擇安裝冰浴池的地面能夠足以全程均勻

地支撐其安裝後的重量，是極為重要的事。應將冰浴池使用時會溢出水或是下雨的狀況

列入考量。若水使得地面變得濕軟，便會失去地面支撐冰浴池重量的能力。

- 地面必須平順。若地面傾斜或不平整，會造成冰浴池結構的載重不均勻。此狀況會使襯墊

的熔接點損壞。最壞的情況是，冰浴池可能會倒塌、造成嚴重的人身傷害與 / 或是個人財

產的損失。

- 我們建議冰浴池的裝設位置應遠離所有物品， 以免孩童藉由該物品攀爬入內。

- 將冰浴池設置在靠近適當的排水系統處，以便處理溢流或是清空池水。

- 選定的地面必須清除所有類型的物體。因為水的重量，會使得冰浴池下方的任何物體有可能損壞或刺穿冰浴池底部。

- 選擇的表面必須沒有侵略性植物和雜草品種。強勁的植被可能會穿過襯裡並造成漏水。必須從選定的位置中清除可能產生氣味或黏液的

草或其他植被。

- 選定的位置上空不能有電線或樹木。請確保該位置不包含任何地下公用事業管道、線路或電纜。

- 選定的位置必須遠離住家門口。請勿將任何設備或其他家具擺放在冰浴池的周圍。使用時從冰浴池流出的水或是因為產品的瑕疵，都會造

成住家內或是冰浴池周圍的家具損壞。

- 選擇的表面必須平坦且不會損壞襯裡材料的孔洞。

建議的表面：草地、土地、混凝土和所有其他符合上述設置條件的表面。

應避免的表面：泥土、沙子、礫石、甲板、陽台、車道、平台、軟/鬆散的土壤或其他不符合上述設置條件的表面。

依照以上的重要說明選擇裝設冰浴池的正確地面及位置。若因裝設地面及位置未能符合指示說明而造成零件受損，將不被認定為製造商之

瑕疵並會撤銷保固及所有維修服務之要求。

額外指南：

請與當地的市政府查詢有關圍欄、障礙物、照明和安全要求的法規，並確保您遵守所有法律。

若在安裝時必須變更位置，可抬起襯墊並移動它；請勿在地上拖拉。襯墊底部與地面摩擦會使得襯墊損壞。

我們建議在室溫高於15ºC / 59ºF時再將襯墊展開並充氣。襯墊一旦完成充氣，便可將其移至戶外或是在任何環境溫度中使用它。

所需零件及工具
將您的箱子中的零件與本手冊中列出的零件進行比對。

請確認設備零件是否符合您打算購買的型號。如果在購買時有任何零件損壞或遺失，請造訪我們的網站bestwaycorp.com/support。

組裝說明
有關的安裝說明，可遵照本手冊內的圖示進行作業。

圖示僅作為說明之用。無法反應出產品的實際樣貌。未按比例繪製。冰浴池的組裝無需額外的工具便可完成。Bestway 對於因不當處理或是

未能遵守這些說明而造成冰浴池的損壞，無須承擔任何責任義務。

實用安裝技巧：
我們強烈建議在環境溫度高於15ºC / 59ºF時再打開包裝並組裝冰浴池。

PVC材質的襯墊在這種環境下會變得更具彈性且較易組裝。

壓力計僅用於充氣用途，而壓力計的數值僅供參考，不應作為精密儀器使用。

裝填冰浴池：
冰浴池內能夠同時裝填冰塊與冷水，只裝入冰塊或是溫度達 40°C / 104ºF的熱水。

注意：請勿使用有尖銳邊緣的塊冰，那會使襯裡受損。請勿在為冰浴池裝水時離開而任其無人看顧。強烈建議使用自來水注入冰浴池內以便

無用的內容物（如礦物質）含量降至最低。請勿使用海水。所有組裝步驟都完成後再將水注入冰浴池內，並直到水量達到適當的水位為止。

我們強烈建議注入適當水位的水量以免溢流。

我們建議不要將產品退回商店。

有疑惑？遇到困難？零件遺失？
如需常見問題解答、

使用手冊、影片或零件，請參訪 
bestwaycorp.com/support

參
閱
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測試

pH值

三聚氰酸

自由氯

氯化合物

藻類

鈣硬度

理想值

7,4 ‒ 7,6

30 ‒ 50 ppm

2 ‒ 4 ppm

0

目視無法看到

200 ‒ 400 ppm

必須讓池內的水保持乾淨且維持化學平衡。
重視游泳池水的維護和清潔是很重要的。如果您不遵守這些指南，您和您的家人的健康可能會受到威脅。

水質維護：
我們建議您使用游泳池化學品來維持水的化學平衡，並使用氯或溴片（不要使用顆粒）與化學品分配器。
使用化學片進行化學維護必須使用化學品分配器或化學品浮子。請勿將化學產品直接丟入水中。化學品將沉積在游泳池底部，損壞和使襯
裡變色。在最壞的情況下，會破壞游泳池襯裡的結構。
因誤用、使用人數以及未能整體妥善的管理池水而造成產品損壞，並未包含在本產品之保固範圍。水質會與冰浴池的使用頻率、使用人數以
及整體的維護有直接關係。如果水並未執行化學處理，應該每3天更換池水。我們建議使用冰浴池之前先沖洗身體，因化妝品、乳液以及其他
在皮膚上的殘留物會使得水質快速地變差。
定期使用游泳池表面的游泳池撈網和游泳池底部的吸塵器，以避免積存的污垢。如果不包含在套裝中，您可以透過造訪我們的網站

（www.bestwaycorp.com）或就近造訪游泳池供應商來購買它們。

化學品使用：
您的游泳池套裝可能不包括化學品分配器。在這種情況下，您可以透過造訪我們的網站（www.bestwaycorp.com）或就近造訪游泳池供應
商來購買。在使用游泳池時，請移除化學品分配器。在進行化學維護之後並在使用游泳池之前，使用測試套件（未包含在內）測試水的化學平
衡。我們建議根據下表中所示維持您水的化學平衡。

超出以下參數會損壞襯墊結構並造成使用者處於危險的狀況。

有關化學品維護的更多資訊，請諮詢當地游泳池或化學品供應商。請密切關注化學品製造商的指示。

持續的保養維護：
內襯維護請參考手冊內的圖示步驟。
若有洩漏的情況，可連線本公司網站(www.bestwaycorp.com/support) 支援段落（support section）的常見問題（FAQs）搜尋指示說明。

排水：
排水時，可參照本手冊內的圖示步驟進行作業。
圖紙僅供參考，可能與實際產品有所不同，並非按比例繪製。
重要事項：排空池水之前，確保以手將所有殘留的冰塊由池內清除。避免將浴池翻轉倒扣，這會使得浴池的重量損壞襯墊或是傷到手。

清潔：
1. 使用自來水沖洗冰浴池的襯墊，以清除化學品或碎屑所遺留下的任何殘留物。請勿以強效的漂白水基底清潔劑清洗冰浴池，以避免材料

裂解。
2. 將皺的襯裡放在陽光下晾乾，直到完全乾燥。
3. 要將剩餘的水完全消除時，可使用乾布擦拭冰浴池襯墊。

儲存：
拆下所有的配件。收納前確認冰浴池襯墊與配件已徹底地清潔並乾燥。若冰浴池並未完全地乾燥會使得收納期間黴菌滋生而造成冰浴池的
襯墊受損。
冰浴池一旦完全乾燥後，應該撒上滑石粉以防襯墊沾黏在一起。我們強烈建議在環境溫度高於15ºC / 59ºF時再拆解冰浴池。
只有在環境溫度高於15ºC / 59ºF時再將冰浴池襯墊折疊收納。將冰浴池收納在介於15ºC / 59ºF與 38ºC / 100ºF中等溫度的乾燥處，並將冰
浴池襯墊及全數配件放置在包裝箱內，以便PVC材質在冬季時能得到較佳的保護。

如需支援和產品註冊，請造訪 bestwaycorp.com/support。

維護說明

拆卸和儲存說明

保固條款



For support please visit us at
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Si vous avez besoin d’assistance, veuillez visiter :
Si necesita asistencia visite nuestra página:
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